



# 珠海巽丰特种塑料有限公司

A member of Wittenburg Group

## Official opening of new factory on March 1<sup>st</sup> 珠海巽丰特种塑料有限公司 3 月 1 日正式开业

Zhuhai Xunfeng Special Plastics Co Ltd., the latest member of the Wittenburg Group is now operating from our new plant and ready for the official grand opening on March 1<sup>st</sup> 2019.

**Wittenburg 集团旗下的最新成员珠海巽丰特种塑料有限公司目前已在新工厂运营, 并将于 2019 年 3 月 1 日正式开业。**

No. 330, Dingwan 5 Road,  
Sanzao Town,  
Jinwan District,  
Zhuhai City,  
Guangdong,  
China – 519040  
info@zhxunfeng.com

+86(0)756-6338288  
info@zhxunfeng.com  
wittenburggroup.com

Zhuhai was one of the original Special Economic Zones established in the 1980s and is according to a report released in 2014 by the Chinese Academy of Social Sciences the most liveable city in China.

珠海是上世纪 80 年代成立的最早的经济特区之一, 根据中国社会科学院 2014 年发布的一份报告, 珠海是中国最宜居的城市。

The industrial zone where the new factory is built on stands for innovative, medical and sustainable industry and therefore matches the mission, vision and quality compounds we produce and believe in at Xunfeng and the Wittenburg Group. By bringing our new factory to this industrial zone Xunfeng wants to help improve residential, employees and daily life in our immediate vicinity and is committed to create a sustainable environment in the region.  
新工厂建立在代表着创新、医疗和可持续发展的产业工业园区, 因此与我们在巽丰和 Wittenburg 集团的经营视野和质量、使命、信念相匹配。通过将我们的新工厂带到这个工业区, 巽丰希望帮助改善近邻、员工的生活水平, 并致力于在该地区创造一个可持续的环境。

Our customers will be supported by a dedicated local Chinese speaking sales team. The intellectual property of Wittenburg Group and its customers are secured by local western management and protective infrastructure.

我们的客户将得到一个专门的本地中文销售团队的支持。Wittenburg 集团及其客户的知识产权由当地的西方管理部门和防护设施所保护。

The Xunfeng facility uses proven international technology and quality systems to support the Asian market with high quality TPE and speciality engineering plastic products as used in medical devices and pharmaceutical packaging and also for products in direct contact with food or drinking water. Our engineering plastics are typically used in technically high performing polymer compounds for automotive, transportation, aviation, electrical / electronic and industrial product applications. Our main reason to build the plant is to supply the existing customer base with proven and reliable products in China.

巽丰工厂采用成熟的国际技术和质量体系, 为亚洲市场提供医疗器械、药品包装、以及直接接触食品、饮用水的高品质 TPE 和特种工程塑料产品。我们的工程塑料常用于汽车、交通、航空、电子电气及工业产品的高技术性能的化合物。我们建设工厂的主要原因是为在中国现有的客户群提供成熟可靠的产品。

The new Xunfeng plant has several production lines with different capabilities, a fully equipped quality control lab and importantly uses high quality and fully qualified raw material.

新的巽丰工厂拥有多条产能不同的生产线, 一个设备齐全的质量控制实验室, 重要的是: 使用的都是高品质、完全合格的原材料。



# 珠海巽丰特种塑料有限公司

A member of Wittenburg Group

The Wittenburg Group is active in the design and production of soft TPE materials and specialty engineering plastic compounds. For over 100 years, Wittenburg has built a strong international reputation when it comes to technical achievements, innovation, quality and reliability. The company group is based on a strong Research & Development ethos which allows delivering technical solutions for highly regulated markets.

Wittenburg 集团致力于从事软 TPE 材料和特种工程塑料化合物的设计和生产。100 多年来, Wittenburg 在技术成就、创新、质量和可靠性方面建立了良好的国际声誉。公司集团以强大的研发理念为基础, 能够为高度监管的市场提供技术解决方案。

Now with 3 production sites, Wittenburg Group has the flexibility to support customers worldwide with dedicated compounds in batch sizes from 10 kg to full container loads, based on over 30 base resins.

通过 3 个生产基地, Wittenburg 集团可以灵活的为全球的客户 提供基于 30 多种基础树脂, 从 10 公斤到整货柜的批量专用化合物。

If you want to be a part of the official opening on March 1st 2019, please let us know in advance.

如您有意参加巽丰公司 2019 年 3 月 1 日的开业典礼, 请提前告知我们。

在此, 诚邀广大客户及感兴趣的朋友们参加我公司 2019 年 3 月 1 日的开幕典礼, 如您有意参加请提前告知我们, 报名参加预留席位。

联系电话: +86 (0) 756-6338288

邮箱: [info@zhxunfeng.com](mailto:info@zhxunfeng.com)

网址: [www.zhxunfeng.com](http://www.zhxunfeng.com)

地址: 珠海市金湾区三灶镇定湾工业区定湾 5 路 330 号

No. 330, Dingwan 5 Road,  
Sanzao Town,  
Jinwan District,  
Zhuhai City,  
Guangdong,  
China – 519040  
[info@zhxunfeng.com](mailto:info@zhxunfeng.com)

+86(0)756-6338288  
[info@zhxunfeng.com](mailto:info@zhxunfeng.com)  
[wittenburggroup.com](http://wittenburggroup.com)